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Bijlagen 
 
 
Ontwerp besluit 
De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen over het 
artikel Tweede Kamer komt ondernemers tegemoet: geen uitstootvrije zones voor 2029 (RTL Nieuws, 
22 oktober 2024). 
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Inleiding 
De fractie VVD heeft op 22 oktober 2024 schriftelijke vragen gesteld over: het artikel Tweede Kamer 
komt ondernemers tegemoet: geen uitstootvrije zones voor 2029 (RTL Nieuws, 22 oktober 2024). 
 
 
Kernboodschap 
In deze raadsbrief worden de schriftelijke vragen van de VVD over het artikel Tweede Kamer komt 
ondernemers tegemoet: geen uitstootvrije zones voor 2029 beantwoord.  
 
Vraag 1 Heeft het College kennisgenomen van het artikel Tweede Kamer komt ondernemers 
tegemoet: geen uitstootvrije zones voor 20291 en de aangenomen motie2 van het lid Veltman 
(VVD)? 
 
Het college heeft kennisgenomen van de aangenomen motie van de 2e kamer. In een gezamenlijke 
reactie met 14 gemeenten die in 2025 een zero-emissiezone gaan invoeren heeft het college 
gereageerd op de oproep aan het kabinet (reactie gemeenten op motie 2e kamer). 
 

Vraag 2 In hoeverre deelt het College de opvatting van VVD dat een betrouwbare overheid met 
realistische eisen en regels moet komen? En is het College het met de VVD eens dat het goed 
nieuws is dat onze ondernemers zo meer lucht krijgen? 

Het college is van mening dat wij een betrouwbare overheid moeten zijn. Met de invoering van de zero-
emissiezone in Zwolle vinden wij het zeer belangrijk dat wij realistische eisen en regels stellen. Daarom 
hebben wij de afgelopen vijf jaar intensief samengewerkt met de brancheorganisaties, het ministerie en 
29 gemeenten die een zero-emissiezone gaan invoeren. Er is een geharmoniseerd systeem gemaakt 
die landelijk wordt ingevoerd. Hierbij is rekening gehouden met een gefaseerde invoering en is een 
pallet aan ontheffingen bedacht. Dit zijn onder andere ontheffingen voor voertuigen die nog niet 
elektrisch beschikbaar zijn of voor bedrijfseconomische omstandigheden. Ook hebben we de afgelopen 
drie jaar een intensief en zorgvuldig communicatietraject ingezet om ondernemers in en buiten de 
binnenstad te informeren om zich tijdig voor te bereiden op de invoering van de zone. Daarnaast heeft 
de gemeente Zwolle een leerjaar ingevoerd waarbij de gemeente meer ruimte kan bieden voor 
maatwerk voor ondernemers waarvoor dit nodig is. Onze eerste ervaringen zijn positief en wij 
ontvangen ook positieve signalen van ondernemers. 

Wij zien veel ondernemers die al bezig zijn met het voorbereiden op de invoering van de zero-
emissiezones en het verduurzamen van hun wagenpark. We herkennen ook de zorgen die er spelen, 
en we bieden veel ruimte voor maatwerk en tijd om (samen) oplossingen te vinden om de overstap te 
maken naar uitstootvrij vervoer. Voor ons is het nu het belangrijkst dat ondernemers duidelijkheid 
hebben en dat we als overheid betrouwbaar zijn richting hen. Het aannemen van de motie op dit late 
moment draagt niet bij aan de duidelijkheid die ondernemers graag willen hebben.  

 
1 rtl.nl nieuws tweede kamer komt ondernemers tegemoet geen zero emissiezones voor 2029 
2 motie Veltman   
 

https://www.zwolle.nl/invoering-zero-emissiezone-in-2025
https://www.rtl.nl/nieuws/artikel/5476494/tweede-kamer-komt-ondernemers-tegemoet-geen-zero-emissiezones-voor-2029
https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/moties/detail?id=2024Z15581&did=2024D37900
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Vraag 3 Op welke wijze gaat het College haar beleid aanpassen om de invoering van deze zero-
emissie zones tot 2029 uit te stellen naar aanleiding van dit aangenomen voorstel in de Tweede 
Kamer? 

Het college ziet op dit moment geen aanleiding tot uitstel van invoering van de zero-emissiezone voor 
stadslogistiek in Zwolle. Het kabinet moet nu eerst aangeven op welke wijze de motie wordt uitgevoerd. 
Pas daarna is er een mogelijk nieuwe situatie voor ons als gemeente. Dit standpunt hebben wij 
gedeeld met de ondernemers en de lokale partners zoals brancheorganisaties en 
ondernemersverenigingen.  

 

Vraag 4 Op welke termijn en op welke wijze kan het College de binnenstadondernemers 
informeren over het uitstel van de invoering deze zero-emissie zone tot 2029? 

Het standpunt van het college hebben wij via verschillende kanalen verspreid naar onder andere de 
ondernemers uit de binnenstad, de ondernemersverenigingen, KHN, MKB regio Zwolle en de 
ambulante handel.  

 

Vraag 5 Kunt u deze vragen nog voor de begrotingsbehandeling van 8 november 2024 
beantwoorden? 

Uiteraard. 
 
 
Openbaarheid 
Deze nota is openbaar. 
 
 
Burgemeester en wethouders van Zwolle, 
 
 
burgemeester, Peter Snijders 
 
secretaris, Dick Emmer 


